
Schriftelijke	vragen	van	GroenLinks	over	het	HVVP	en	de	verkeersveiligheid	van	de	2e	Loosterweg.	

 
In	april	2015	is	er	een	informatiebijeenkomst	geweest	met	de	bewoners	van	de	2e	Loosterweg	e.o.	
Hierin	heeft	de	toenmalige	wethouder	een	plan	gepresenteerd	met	maatregelen	voor	het	verbeteren	
van	de	verkeersveiligheid	van	de	weg.	Een	aantal	van	de	maatregelen	is	uitgevoerd,	waaronder	het	
aanleggen	van	gele	fietsstroken.	
	
1a)	Is	deze	maatregel	geëvalueerd?	
1b)	Zo	nee,	waarom	niet?		
1c)	Zo	ja,	in	hoeverre	heeft	deze	maatregel	het	gewenste	effect	en	levert	deze	een	bijdrage	aan	het	
verbeteren	van	de	verkeersveiligheid?	
	
Een	andere	maatregel	uit	het	gepresenteerde	plan	betreft	het	aanbrengen	van	een	drietal	
wegversmallingen.	Deze	zijn	tot	op	heden	niet	aangebracht.	
	
2)	Waarom	niet?	
3)	Hoe	beoordeelt	het	college	de	communicatie	vanuit	de	gemeente	met	de	bewoners	omtrent	de	
uitvoering	van	het	genoemde	plan,	mede	in	het	licht	van	de	ambities	inzake	burgerparticipatie?	
	
In	april	2015	heeft	het	college	een	memo	gestuurd	over	de	evaluatie	van	het	HVVP.	In	dit	memo	
lezen	we	o.a.	“Voor	het	optimaliseren	van	de	verkeersveiligheid	in	de	stationsomgeving	is	een	studie	
gemaakt	van	de	te	nemen	verkeersmaatregelen.	Dit	geldt	voor	de	2e	Loosterweg,	het	stationsplein	
en	de	Stationsweg.	Een	herinrichting	van	deze	invalswegen	moet	ertoe	bijdragen	dat	de	
bereikbaarheid	en	verkeersveiligheid	van	de	stationsomgeving	geoptimaliseerd	wordt.”	
In	het	memo	wordt	ook	een	‘Nieuw	Uitvoeringsprogramma:	2014-2018’	gepresenteerd.	Onderdeel	
hiervan	is	het	duurzaam	veilig	inrichten	van	de	2e	Loosterweg	in	2015.	
	
4a)	Is	het	college	van	mening	dat	de	2e	Loosterweg	nu	duurzaam	veilig	is	ingericht?	
4b)	Zo	ja,	hoe	wordt	dit	gestaafd?	
4c)	Zo	ja,	betekent	dit	ook	dat	weg	voldoet	aan	de	inrichtingseisen	van	een	30	kilometer-zone?	
4d)	Zo	nee,	waarom	is	de	betreffende	maatregel	uit	het	gepresenteerde	plan	niet	(geheel)	
uitgevoerd?	
	
In	het	‘Nieuw	Uitvoeringsprogramma:	2014-2018’	wordt	nog	een	aantal	maatregelen	aangekondigd,	
waaronder	een	jaarlijkse	‘evaluatie	van	de	busroutes’	en	‘uitvoeren	stallingenplan,	infrastructurele	
werken,	acties’	
	
5)	Kan	de	raad	inzage	krijgen	in	de	uitgevoerde	jaarlijkse	evaluaties	van	de	busroutes?	
6)	Wat	is	er	wanneer	uitgevoerd	onder	de	noemer	‘uitvoeren	stallingenplan,	infrastructurele	werken,	
acties’?	
	


